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Fremmødte:	Michael,	Lars,	Gert,	Sannie,	Lasse	
Afbud:	ingen	

Referat	fra	sidst	
Der	var	ingen	kommentarer	til	referatet	af	mødet	fra	sidst.	

Beretning	(formand)		
Nye	medlemmer:	Veksøvej	172	(Peters	gamle	hus)	er	solgt	overtagelse	1/11.	
Vallekildevej	1B	er	solgt	per	1/11.	Stenløsevej	26,	st.	er	også	solgt	(del	af	en	ideel	
andel).	Overflyvning	er	slut	og	der	er	indkaldt	til	workshop.	Mere	herom	senere.	
Der	er	gravet	op	ud	for	Stenløsevej	14,	da	en	vandledning	er	slået	læk	–	det	var	et	
medlem	(Lars	Erazo-Nielsen)	der	selv	tog	kontakt	til	HOFOR.	Der	har	i	den	
forbindelse	været	en	køreplade	der	flyttede	sig,	men	det	er	allerede	ordnet.	Der	
er	stadig	en	proces	i	gang	om	træer	på	pladsen.	

Regnskaber	
Regnskabet	stemmer.	Vejbump	er	blevet	afregnet	(125700	kr.).	Foreningen	har	
afregnet	pladsfest	for	ca.	17000	kr.,	hvilket	er	indenfor	hvad	der	blev	snakket	
om.		
Årsregnskabet	blev	fremlagt	inden	det	skal	revideres	på	torsdag.	Resultater	er	at	
foreningen	har	ca.	148	tkr.	og	vejfonden	har	ca.	236	tkr.	i	saldo.	
	
Kommende	generalforsamling	
Gert	har	valgt	at	trække	sig	fra	bestyrelsen,	så	vi	skal	finde	et	nyt	medlem.	Sanni	
ønsker	at	fortsætte	som	suppleant.	Derfor	skal	vi	finde	et	nyt	medlem	i	to	år	og	
en	suppleant	for	to	år.	Michael	forsøger	at	kontakte	en	kandidat.	
Det	sædvanlige	lokale	er	bekræftet.	Vi	spørger	Erik	om	han	vil	være	dirigent	som	
de	tidligere	generalforsamlinger.	Vi	sætter	desuden	et	punkt	om	klimatilpasning	
på	dagsordenen.	

HOFOR	
Der	er	redegjort	for	projektet	på	hjemmesiden,	og	al	kommunikation	foregår	
elektronisk.	
Der	er	sendt	en	invitation	ud	til	en	workshop	som	HOFOR	afholder	i	samarbejde	
med	ENERGI	OG	VAND	og	Københavns	Kommune	for	medlemmer	i	foreningen.	



Invitationen	er	sendt	på	foreningens	mail-liste,	lagt	på	hjemmesiden	og	på	
foreningens	side	på	Facebook.	Efter	denne	workshop	kan	vi	informere	om	det	
videre	forløb	på	generalforsamlingen.	

Eventuelt	
Der	var	ikke	noget	til	eventuelt.	


